
BRM.0012.9.6.2018 

Protokół nr 36/2018 

posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu  20 sierpnia 2018 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia,  ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

--------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Ad 1. 

  Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Rafał Lewandowski - 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że  

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Czas z trwania posiedzenia  8.00–10.30  (wizja 10.30-11.10). 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Lewandowski Rafał  – Przewodniczący Komisji 

2. Piński Grzegorz   – Zastępca Przewodniczącego  

3. Kaźmierczak Patryk  – Członek Komisji 

4. Kopeć Jarosław    – Członek Komisji. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbniik Miasta InowrocławiaPonadto w posiedzeniu 

uczestniczyły: 

Magdalena Kaiser - Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu, 

Wiesława Pawłowska - Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokołu. 
 

Ad 2. 

 

Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze  

2018 r.   

4. Sprawy bieżące. 

5. Wizja lokalna obiektów sportowych podległych OSiR. 
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Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne propozycje zmian porządku obrad? Nie widzę chętnych do 

zaproponowania zmian. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przystąpiono do jego realizacji. 

 

Ad. 3 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2018 r.   
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia  

za I półrocze 2018 r., informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za I półrocze 2018 r., informację o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za I półrocze 2018 r., informację  

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2018 r. ze szczególnym uwzględnieniem sportu.   

Materiały stanowią załączniki do protokołu XLIII sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia  

z dnia 27 sierpnia 2018 r.  
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionych sprawozdań? 
 

Patryk Kaźmierczak – członek Komisji: 

Chciałbym pogratulować przy okazji omawiania sprawozdania z wykonania 

budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2018 r. Pani Wiesławie Pawłowskiej – 

Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji za organizację „Biegu Piastowskiego”. Była to 

zdecydowanie najlepsza impreza, w której uczestniczyłem. Uważam również, że 

wszystkie rzeczy, które są robione w zakresie sportu robione z głową i na miarę 

możliwości. Wykorzystywany jest niemal w stu procentach potencjał organizacyjny 

jak również obiektów sportowych OSiR-u, a rok rocznie tych imprez sportowych 

jest coraz więcej.  

Z tej perspektywy tutaj cały budżet jest jak najbardziej pozytywny.  
 

Jarosław Kopeć – radny RM: 

Przychylam się do tego co powiedział mój przedmówca. Dodam tylko, że wszystkie 

imprezy, które są organizowane w Inowrocławiu i nie tylko miejskie, ale  

i ogólnopolskie, to są na najwyższym poziomie.   
 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor OSiR: 

Ja bardzo dziękuję. Rzeczywiście więcej się dzieje. Ja, tylko z perspektywy 

dwudziestu lat w OSiR mogę powiedzieć, że zaczynałam od bardzo mizernych 
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warunków i przy bardzo mizernych, jakości imprezach. Przez ten okres zmieniło się 

naprawdę bardzo dużo i mogę powiedzieć, że jestem dumna z tego, że jest to 

również mój wkład. Z tego, co się orientuję, to wszyscy, zarówno przyjezdni, jak  

i miejscowi są zauroczeni nie tylko naszymi obiektami sportowymi, organizacją  

i dbałością o nie, ale całym Miastem. Jak sobie przypominam, to wszystko ruszyło 

od przebudowy Pływalni „Delfin” i Stadionu Miejskiego przy ul. Wierzbińskiego. 

Początki były bardzo trudne. W tej chwili dzieje się bardzo dużo i są to imprezy na 

bardzo wysokim poziomie.  
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Zgadzam się z moimi przedmówcami, ale w tym punkcie to nie tylko sport, ale też 

inwestycje, a z tym bywało różnie.  
 

Patryk Kaźmierczak – członek Komisji: 

Chciałbym poprosić, aby pani Dyrektor powiedziała kilka słów na temat inwestycji 

dotyczących obiektów sportowych.  
 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor OSiR: 

Baza Miasta w zakresie sportu rozrosła się dwukrotnie, a jeśli chodzi o place zabaw 

dla dorosłych i dla dzieci, to nawet i trzykrotnie. W tej chwili trwa przebudowa 

obiektu w Mątwach przy ul. Rakowicza 93. Na razie w zakresie termomodernizacji, 

ponieważ otrzymaliśmy na to 4 miliony środków z Unii Europejskiej. Ktoś mógłby 

powiedzieć, że, po co robić budynek, który powinien być zburzony i na nowo 

pobudowany. Teoretycznie, to prawda, ale na taką budowę pieniędzy byśmy nie 

otrzymali. Zatem zasadnym jest, aby te środki wykorzystać i obiekt ten 

odrestaurować. Obiekt praktycznie będzie odnowiony od podstaw. Mam nadzieję, 

że styczeń-luty 2019 r. zakończą się tam prace i odciążymy Halę Widowiskowo-

Sportową, bo są większe potrzeby niż możliwości.   

Oddaliśmy w tym roku Park Linowy, bardzo dobrze się sprawdził, ruszył już jego 

sezon. Wyszkoliliśmy sześciu instruktorów i sami będziemy prowadzić Park 

Linowy. W planach mamy wybudowanie jeszcze jednej ścieżki, ścieżki dla dzieci, 

ponieważ często są motorem do przyprowadzania rodziców i zachęcania do 

korzystania z obiektów. Dzięki temu obiekt mógłby się sam finansować. Ale to 

plany na przyszły rok.  

Zostają nam jeszcze dwa zadania. Pierwsze, to kontynuacja remontu obiektów przy  

ul. Orłowskiej. Chcemy to robić powoli i etapami, a następnie inwestować  

w boisko. Drugie zadanie, to przebudowa odkrytego basenu, który ma swój 

początek od lat czterdziestych. Z tych lat są również filtry i cała instalacja 

doprowadzająca wodę. Nie ma elektronicznego uzdatniania wody. Wszystko jest 

prowadzone ręcznie. Filtry, to miedzy innymi różnego rodzaju pokłady kamieni od 

najdrobniejszego do najgrubszego, jest to zrobione zgodnie z instrukcją. Wszystko 

na razie funkcjonuje. Jest bezpiecznie, higienicznie i czysto, ale na pewno coraz 

gorzej technicznie i mamy tego świadomość.  
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Może byśmy, jako Komisji wsparli OSiR odnośnie tego remontu tego basenu?  
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Wiesława Pawłowska – Dyrektor OSiR: 

Zleciliśmy nurkowi sfilmowanie dna basenu, ponieważ były zarzuty, że dno basenu 

się sypie. My od lat, co roku dno lepimy, a w 2012 roku za 150 tysięcy złotych 

zrobiła to firma specjalistyczna, która wykonała doszczelnienia i wymalowała ten 

zbiornik. Mieliśmy dotację celową z Miasta. Wytrzymało to 2 lata. Doszliśmy do 

wniosku, że jest to za dużo, żeby, co 2 lata przeznaczać taką kwotę, a za mało, żeby 

zrobić remont. W związku z tym robimy to własnym sumptem, silikonami  

i środkami rozprężającymi, ponieważ przerwa pomiędzy gruntem pod basenem,  

w tej części głębokiej, a betonem jest coraz głębsza. To powodują wody gruntowe, 

albo ich wysoki, albo niski poziom, dlatego nigdy nie usuwamy w całości wody  

z basenu Ona jest wypłukiwana na wiosnę, a basen jest czyszczony, remontowany  

i napełniany na nowo, ponieważ mielibyśmy wciąż do połowy błoto. W związku  

z tym lepimy na ile się da. Wypłyciliśmy również tą część najgłębszą ·i dlatego nie 

zgadzamy się na skoki do wody, zostały także zlikwidowane drabinki, bo zabić się 

jest prosto, a my nie zamierzamy za to odpowiadać, skoro basen nie spełnia naszym 

zdaniem jeszcze takich wymogów. 

W mojej ocenie, będę zachęcać Komisję, aby ewentualnie poparła nasze starania, to 

jest zrobienie mini parku wodnego. Dziwię się, że … Wiem, że chciałoby się 

wszystkiego co najlepsze i ja też bym za tym była, ale plenerowy basen, tego typu 

wodny park na poziomie do 30-40 centymetrów wody i atrakcje, które będą na tym 

stały, to wiele nie wróży. Myślę, że 2-3 lata i po basenie. Zapewniam Państwa, że 

Dyrektor z Janikowa nieraz miał wiele problemów z tym związanych.    
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Jaki był koszt powstania tego parku wodnego w Janikowie?  

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor OSiR: 

Koszt powstania tego parku wodnego w Janikowie, to około półtora miliona 

złotych. To było w 2016 roku, a teraz około 20% podskoczyły usługi budowlane  

plus inflacja, to koszt wybudowania placu około 700 metrów kwadratowych 

wyniósłby około dwa miliony dwieście tysięcy złotych.   

Powiem tak. W ciepłych krajach te parki wodne wykorzystywane są 10 miesięcy  

w ciągu roku, a u nas góra trzy miesiące, pod warunkiem, że będzie gorąco. Zatem 

koszty utrzymania przekraczają zyski. Musimy się dobrze zastanowić, czy 

rzeczywiście w to inwestować. Więc najpierw inwestujmy w obiekty halowe  

i baseny kryte, a później jak starczy środków rozwinąć basen odkryty. Można by 

zainwestować i zrobić pod dachem, dużą kopułę na wypadek niepogody, która 

pozwoli zamknąć, z wentylować teren i niech sobie pada, a my się bawimy, ale skąd 

tyle pieniędzy? Wiem, że wszyscy chcieliby 21 wiek. Mam nadzieję, że  

w przyszłorocznym budżecie znajdą się pieniądze i przystąpimy do projektowania  

i częściowej realizacji. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Dziękujemy za wyjaśnienia i przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem: 
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-  informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za  

I półrocze 2018 r., 
 

      /za głosowało – 3, przeciw - 0, wstrzym. się - 1/, 
 

-  informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za  

I półrocze 2018 r., 
      

      /za głosowało – 3, przeciw - 0, wstrzym. się - 1/, 
 

-  informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej  

w Inowrocławiu za I półrocze 2018 r., 
 

    /za głosowało – 4, przeciw - 0, wstrzym. się - 0/, 
 

- ·informacji o przebiegi wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2018 r. 
 

    /za głosowało – 4, przeciw - 0, wstrzym. się - 0/. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożone informacje. 

Opinia stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 
 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor OSiR: 

Dodam na koniec, że chcielibyśmy, aby tych atrakcji dla mieszkańców naszego 

Miasta było dużo, ale wiecie Państwo, że największa przeszkoda to finanse. Jednak 

będziemy wszystko robić, żeby przybywało nam różnych atrakcji i sprzętu.   

Zostaje nam do remontu lub drobnych napraw Park Wodny i Stadion na  

ul. Orłowskiej oraz Mątwy przy ul. Rakowicza 93.  

Uważam również, że stadion dla Inowrocławia powinien być jeden centralny i to 

byłoby dobre rozwiązanie. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Klub też powinien być jeden.  

Odnośnie wniosków, to nie ukrywam, że chciałbym zaproponować w imieniu 

Komisji wniosek o remont basenu odkrytego przy ul. Świętokrzyskiej 107.  

Pani Dyrektor OSiR mówiła, że tam niecka jest w bardzo złym stanie. 
 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor OSiR: 

Mamy dwa warianty.  

Z opinii fachowców wiemy, że ta niecka nie nadaje się do remontu. Musimy 

przygotować dokumentację. Trzeba po prostu wszystko wyburzyć, cały beton,  

a wykorzystać tylko dziurę po basenie.  
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Czyli zaproponujemy przebudowę basenu przy ul. Świętokrzyskiej 107.  
 

Patryk Kaźmierczak – członek Komisji: 

Jakie to będą koszty przebudowy basenu? 
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Wiesława Pawłowska – Dyrektor OSiR: 

My w czerwcu każdego roku około 50 tysięcy złotych wydajemy na kleje, silikony i 

farby, żeby odświeżyć basen. Cały jest wyszpachlowany, uszczelniony  

i pomalowany, a że po miesiącu już są usterki, to jest po prostu ingerencja wody, 

która penetruje i niszczy, a oprócz tego chodzą bardzo silne pompy. Pompy te służą 

do filtrowania wody w basenie.   

Czyli wracając do pytania pana radnego Kaźmierczaka, to co już mówiłam 

wcześniej, że koszty wyszpachlowania, uszczelnienia i pomalowania to  koszt  

50 tysięcy złotych. Natomiast naprawienie tak, aby wytrzymało to 10 lat, to koszt 

około miliona złotych.  
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Jeśli będzie jeszcze Wodny Park, to te koszty na pewno wzrosną.  
 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor OSiR: 

Dlatego nazwałabym to przebudową z uwzględnieniem remontu … 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Proponuję, aby Komisja sformułowała wniosek dotyczący remontu basenu 

odkrytego przy ul. Świętokrzyskiej 107. 
 

Patryk Kaźmierczak – członek Komisji: 

Skoro Komisja chce złożyć wniosek, to musi go jakoś uzasadnić. Proponuję zrobić 

przerwę i napisać uzasadnienie do tego wniosku. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił I wniosek Komisji: 

Komisja Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia wnioskuje  

o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Miasta Inowrocławia na 

kompleksowy remont basenu przy ul. Świętokrzyskiej 107, uwzględniając 

możliwości finansowe oraz możliwość pozyskania środków zewnętrznych na ten 

cel. 

Kto z członków Komisji jest za tym wnioskiem? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Wniosek został przyjęty przez Komisję. 

 

Przedstawił II  wniosek Komisji: 

Komisja Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia wnioskuje  

o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Miasta Inowrocławia na 2019 r. 

na budowę zadaszonego lodowiska, uwzględniając możliwości finansowe oraz 

możliwość pozyskania środków zewnętrznych na ten cel. 

Kto z członków Komisji jest za tym wnioskiem? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Wniosek został przyjęty przez Komisję. 
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Wnioski Komisji zostały przekazanie Prezydentowi Miasta Inowrocławia  

20 sierpnia 2018 r. – załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Ad 4. 
 

Sprawy bieżące. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 
 

Ad 5. 
 

Wizja lokalna obiektów sportowych podległych OSiR. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Zapraszam członków Komisji oraz panią Naczelnik Magdalenę Kaiser i panią 

Dyrektor OSiR Wiesławę Pawłowską na wizję lokalną. Przejdziemy na wizję 

lokalną basenu „Delfin”, zapraszam serdecznie. Dodam, że Komisja jeszcze na tym 

obiekcie nie była.  

W wizji lokalnej nie brał udziału pan radny Patryk Kaźmierczak – członek Komisji.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

Rafał Lewandowski 

 
Protokółowała  

 

Maria Legwińska 
 

 

 


